
 

 

Interpelacje i zapytania radnych, złożone w trakcie obrad  

XV Sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 26 czerwca 2025 r. 

 

Radny Arkadiusz Chorób – złożył 5 interpelacji: 

1. Interpelacja w sprawie naprawy murków na Placu Słowiańskim.  

2. Interpelacja w sprawie uporządkowania terenu pomiędzy parkingiem przy hali sportowej OSiR 

„Skałka” a ul. Szkolną. 

3. Interpelacja w sprawie przycięcia korony drzewa przy ul. Chorzowskiej. 

4. Interpelacja w sprawie naprawy nawierzchni ulicy Powstańców Śląskich. 

5. Interpelacja w sprawie uruchomienia komunikacji miejskiej łączącej osiedle Nowy Paryż z resztą 

miasta. 

 

Radna Helena Kubica – złożyła 2 interpelacje i 1 zapytanie: 

1. Interpelacja w sprawie wykonania chodnika do marketu „Dino”. 

2. Interpelacja w sprawie kontroli policji na ul. Stawowej. 

3. Zapytanie w sprawie postępu prac remontowych budynku przy ul. Łagiewnickiej. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Damian Malujda – złożył 1 interpelację: 

1. Interpelacja w sprawie pielęgnacji drzew na „Mijance”. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Respondek – złożył 1 interpelację i 1 zapytanie: 

1. Interpelacja w sprawie remontu historycznych stojaków informacyjnych i uruchomienia fontanny. 

2. Zapytanie w sprawie zasobu komunalnego gminy. 

 

Radny Marcin Sznapka – złożył 3 interpelacje: 

1. Interpelacja w sprawie montażu monitoringu lub fotopułapki na parkingu przy ul. Polnej 73. 

2. Interpelacja w sprawie przycięcia drzew na długości ul. Polnej 49. 

3. Interpelacja w sprawie zasypania dziur w drodze prowadzącej do Przedszkola nr 12. 

 

 

Radna Dorota Wichura – złożyła 2 interpelacje i 1 zapytanie: 

1. Interpelacja w sprawie przywrócenia piaskownicy na placu zabaw miedzy ul. Mickiewicza 

i ul. Pieczki. 



 

 

2. Interpelacja w sprawie naprawy tyrolki na placu zabaw na Placu Słowiańskim i sprawdzenie 

stanu murków ozdobnych. 

3. Zapytanie w sprawie nasadzeń kwiatów. 

 

Radna Janina Zięba – złożyła 1 interpelację i 1 zapytanie: 

1. Interpelacja w sprawie zamontowania progu zwalniającego na ul. Dulcissimy Hoffmann. 

2. Zapytanie w sprawie inwestycji na ul. Bytomskiej. 

 

 


